
Årsmöte 

Elevråd: Lekebergsskolan 7-9 

Datum: 2024-09-06 

 

Deltagare: Erik Ignell 7A, Sixten Törebrand 7C, Arvid Einarsson 8A, Tove Malmberg 8B, Albin 
Johansson 8C, Arne Lagerqvist 8D2, Svante Axelsson 9A, Melvin Gustavsson 9C, Fideli 
Lyktberg 9D. David Sandahl Rektor. 

 

• Val av mötesordförande 
David Sandahl 

• Val av mötessekreterare 
Melvin Gustavsson 

• Val av justerare och rösträknare 
Svante Axelsson 

• Fastställande av röstlängd 
13 röstlängder 

• Fastställande av dagordning 
Godkänns 

 

• Mötesfrågor 
 
✓ Val av ordförande 

Svante Axelsson 9A väljs till ordförande i elevråd 
 

✓ Val av vice ordförande 
Syrsa Stenberg väljs till vice ordförande i elevråd 
 

✓ Val av sekreterare 
Melvin Gustavsson väljs till sekreterare i elevråd 
 

✓ Elevrådsutbildningen 
Genomfördes vid uppstart av terminen och fördelar var att godiset var bra, 
samarbetsövningarna var bra och mycket av information var bra. Nackdelarna 
var att det var lång tid och svårt att orka hela dagen.  
 

✓ Elevskyddsutbildningen  
Har genomförts under vecka 36. 6 elever från skolan deltog på utbildningen 
som genomfördes i Kumla. 
 

✓ Förslag till rörelsesatsning 
Eleverna efterfrågar Mer pingisrack, Fotbollsvolleyboll, Fler turneringar i 
fotboll, Volleyboll, Utegym och gungor. 
Frågan lyfts igen i klassråd då alla klasser inte hunnit lyfta frågan. 

✓ Föregående års Budget 
Förra året hade elevrådet inte någon budget och cafeterian ska gå +- 0 vilket 
den gjorde.  



 
✓ Budget 

Fortsatt ska cafeterian gå plus minus noll, dvs säga att kostnader för köp av 
varor ska gå jämnt upp med försöljning. I år har cafeterian en budget på 5000 
kr där dessa pengar ska gå till material för rörelseaktiviteter på skolan. 

✓ Val av revisorer 
David Sandahl Rektor, Louise Carlsson Bitr. rektor och Elenor Ekstrand 
Ungdomscoach väljs till revisorer för handhavande av ekonomin. 

✓ Elevcafé 
Det är ofta det är stängt i cafeterian. Rektor förklarar då att personen som 
arbetar även nu har andra uppdrag utifrån ekonomiska förutsättningar och kan 
därför inte vara i cafeterian lika mycket. 
 
Viktigt att det finns vatten efter lunch. Hur ska det vara tillgängligt när cafet är 
stängt. 
Eftermiddagar är det viktigaste tiden att vara öppet 
Det är väldigt mycket folk i cafeterian nu. För liten cafeteria. Behöver vara 
större för att alla elever ska få plats. Mer pingisbord/flytta pingisbordet. 
Mer elever behöver hjälpa till i cafeterian 
 
Förslag är att elever i åk 9 i första hand ska hjälpa till i cafeterian. Att alla 
elever i åk 9 hjälper till någon dag under läsåret. Två elever samtidigt i 
cafeterian.Detta lyfts ut till klasserna 
 
 
 

✓ Frågor från klasserna 
1. Bättre ventilation behövs på skolan. svårt att prestera och koncentrera sig 
under lektionerna. Sämre studieresultat. Kommer att sättas upp solskydd 
under höstlovet samt att mörkläggningsgardiner finns. Problemet är att när det 
är varmt ute så tar ventilationen in varm luft. 
 
3. Några klasser är missnöjda med nya stolarna då de inte kan väga på 
stolarna.  
 
4. Varmt och ingen ventilation i några av bussarna. 
 
5. Fullt i matsalen vissa dagar. Mentorer får meddela till rektor för att hitta 
ändringar i schema. 
 
7. Några klasser är missnöjda med schemat då det är för få och för korta 
raster. Schemaläggningen är svår då det är svårt att få in alla tid som eleverna 
ska få in med de ramtider som finns utifrån busstider. 
 
8. Varför har schema ändrats så att klasserna  har bild och musik 2 gånger 
per vecka fast bara en termin per läsår. Orsaken är att underlätta för lärarna i 
deras arbetsmängd men också att det finns fördelar rent kunskapsmässigt att 
läsa mer intensivt. 
 
9. Kan skolan ha Nobelmiddag? 
 



• Mötet avslutas 


